
Исмета Дервоз  

1. Питање постављено начелнику Општине Нови град – „Због чега није спроведена 

јавна расправа и на који начин сте реаговали на досадашње апеле и обраћања 

становника сарајевског насеља Отока поводом изградње бензинске пумпе 50 

метара од стамбених зграда и 100 метара од Основне школе „Мехмедалија Мак 

Диздар“ и Дјечијег вртића „Дуња“? На основу којег регулационог, урбанистичког 

плана и еколошког истраживања је донесена одлука о градњи бензинске пумпе и 

пословног објекта у насељу Отока?“  

2. Питање постављено Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ – „Како то да се оволико касни (према доступним 

информацијама у БиХ је тек 24. 04. 2014. године одржан први састанак 

Координационог тима) у покретању активности за учешће на ЕКСПО 2015? Шта се 

планира и у којим роковима то треба урадити како би наша земља била достојно 

представљена на овој манифестацији? Колики је износ планираног буџета, уколико 

је планиран, а уколико није, о којим трошковима се ради и како ће бити 

обезбијеђена средства?“ 

 


